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Abstract (en)
The invention concerns a rectilinear combing method and a combing machine therefor. Said method is characterised in that it consists essentially
in combing the fibre heads with a circular comb (7), equipped with needles or teeth (8) distributed over at least 60 % of its periphery, said circular
comb (7) performing a fraction number or a whole number of rotations (N) per machine cycle. The invention is more particularly applicable in the
textile industry, in particular to rectilinear combing machines.

Abstract (fr)
La présente invention a pour objet un procédé de peignage rectiligne et une peigneuse rectiligne mettant ce procédé en oeuvre. Procédé caractérisé
en ce qu'il consiste essentiellement à effectuer un peignage des têtes de fibres pendant environ un tour complet de rotation d'un peigne circulaire
(7), garni d'aiguilles ou de dents (8) sur toute sa périphérie, lors d'un cycle de machine, ledit peigne circulaire (7) effectuant plus d'un tour complet
de rotation (N) par cycle de machine. L'invention est plus particulièrement applicable dans le domaine de l'industrie textile, en particulier les
peigneuses rectilignes. <IMAGE>
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